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Activiteitenkalender 2024 – 2025                              
 

 
 
 
 
Vrijdag 27 september 19.30 1ste Ledenvergadering Buurthuis 

Vrijdag 11 oktober 18.00 Herfstfeestje Buurthuis 

Vrijdag 08 november 19.30 2de Ledenvergadering Buurthuis 

Vrijdag 15 november 20.00 Bingo Parochiecentrum 
Grobbendonk 

Dinsdag 26 november 19.30 2de Provinciale cursus VK Westerlo 
Tongerlo ?? 

Zaterdag  30 november  Sint Niklaas rondgang  

Vrijdag  13 december 19.30 3de Ledenvergadering Buurthuis 

Zaterdag 04 januari 19.00 Nieuwjaarsreceptie Jeugdhaard Lille 

Vrijdag 14 februari 20.00 3de Provinciale cursus Buurthuis 

Zaterdag 01 maart 18.30 Banket De Notelaar 
Kasterlee 

Weekend 21 – 23 maart 
(voorbehoud) 

 21ste Gastronomisch 
weekend 

Roeselare 

Vrijdag 28 maart 19.30 4de Ledenvergadering Buurthuis 

Vrijdag 25 april ??? Breugeltafel ??? 

Vrijdag 09 mei 19.30 5de Ledenvergadering Buurthuis 

Vrijdag 06 juni 19.30 Statutaire vergadering Buurthuis 

Zondag 22 juni 19.30 Ontbijtdag De Notelaar 
Kasterlee 

Zondag 29 juni ??? Familie Uitstap ??? 

 



3 
 

Woordje van de Voorzitter 
 
Beste leden, 
 
Het nieuwe seizoen is begonnen! De eerste wedstrijden, de 
gewestcursus en zowel de fysieke als theoretische testen 
zijn inmiddels achter de rug. 
 
Ook onze vriendenkring heeft haar eerste activiteiten 
gehad. De voetbaldagen kenden tegenover vorige edities een matig succes. Tijdens de familie-
BBQ waren ongeveer 30 mensen aanwezig, die genoten van het heerlijke eten. Helaas moeten 
we ook hier opmerken dat dit aantal lager was dan vorig jaar. 
 
We hopen aldus bij de komende activiteiten meer leden te mogen verwelkomen. Vergeet niet de 
activiteitenkalender te raadplegen en je verlof bij de voetbalbond tijdig  aan te vragen. 
 
De eerste ledenvergadering van 27 september was met 17 aanwezigen een matig begin. Het 
verslag lees je elders in dit nieuwe ledenblad. Mogen we voor de volgende bijeenkomsten op nog 
een betere opkomst rekenen.  Het afsluitend hapje alleen al zou een extra stimulans kunnen 
zijn.  
 
We wensen jullie alvast een prettig en succesvol seizoen 2024-2025 hopen jullie op de vele 
activiteiten te mogen verwelkomen. 
 
Met sportieve groet, 
Dimi. 
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Hoekje van de Regioverantwoordelijke                  
 
Beste collega’s, 
 

Wanneer deze tekst verschijnt zijn we weeral enkele weken ver in het 
nieuwe seizoen. 
Hopelijk kan iedereen weerom volop plezier beleven in zijn hobby.  
 
Ondertussen zijn de 1ste jeugdcursussen in alle gewesten gegeven en 
werden deze zeer goed bijgewoond door onze jeugdscheidsrechters. 
Deze cursus werd over het algemeen overal goed onthaald en ook goed 
gebracht door de lesgevers. 
 
De nieuwe versie van ref-assist 2.0 bracht in het begin wel enkele mankementen aan het licht, 
maar deze raken ook stilaan opgelost. Hopelijk is iedereen ook mee met deze nieuwe werkwijze.  
 
Wat betreft de aanduidingen is het vanaf dit seizoen zo dat alle aanduidingen, buiten de 
aanduidingen met nazicht, automatisch gebeuren. Dit wil zeggen dat wanneer je niet in verlof 
staat je steeds een aanduiding kan krijgen, zelfs meerdere per weekend.  Weet ook dat je als 
scheidsrechter wel kan aangeven hoeveel wedstrijden je maximum wil leiden per weekend/week.  
 
Een heikel punt bij meerdere scheidsrechters is hun verlofkalender. Voor gebeurtenissen die je 
een hele tijd op voorhand weet, vul daar zeker je verlof voor in. Ook voor de jonge scheidsrechters 
die nog  voetballen. De kalender is toch gekend voor een gans jaar. Vul dus goed uw verlof in en 
doe dit zeker minstens 3 weken op voorhand.  
 
Voor onze kring zijn we zeker goed gestart en wat betreft het voormiddagkader hebben we toch 2 
jonge scheidsrechters in de J-Core groep zitten wat veel belovend is voor de toekomst. Ook in het 
namiddagkader hebben we voor onze kring enkele jongeren die zeer goed bezig zijn. Volhouden is 
de boodschap. 
 
Verder wil ik eveneens nog meedelen dat indien u problemen hebt ivm arbitrage je mij mag 
contacteren en als het mogelijk is zullen we de problemen trachten op te lossen. 
 
Succes nog in de loop van het verdere seizoen.  
 

Marc Verbeek, 

Regioverantwoordelijke Noord.   
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Voetbaldagen 14 en 16 augustus   
  
De kalendermakers waren ons dit jaar niet gunstig gezind. 
Fysieke testen en de 1ste verplichte cursus deden onze 
organisatie van de voetbaldagen uitwijken naar het lange 
weekend van 15 augustus. Waarvoor gevreesd werd, is dan ook 
de waarheid geworden. Slecht 6 ploegen werden bereid 
gevonden om een oefenwedstrijd te komen spelen : 
SKS Herentals en OG Vorselaar stuurden hun u21 en 
u17 elftallen. Terwijl vaste deelnemer Bouwel met de reserven 
B op post was. Zij namen het op tegen Noorstar Res B. 
 
Kenden de wedstrijden een sportief verloop, een positieve (financiële) afsluiter zoals voorbije 
jaren zat er evenwel niet in. Voor volgend seizoen gaan we bekijken of we deze voetbaldagen in 
een nieuw jasje kunnen steken. We onderhandelen momenteel met een nieuwe locatie om dan 
mogelijk naar  vrijdag en zaterdag te verplaatsen. 
 
Verdere info zal zeker nog volgen. 
 
Uitslagen van de gespeelde wedstrijden : 
SKS – OG Vorselaar u21    2-2 
SKS – OG Vorselaar u17    3-4 
Noordstar - Bouwel res b  2-4 
 
D.H. 
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Start werkjaar – BBQ – 06 september 
 
Het nieuwe aanvangsuur was blijkbaar nog niet goed 
ingeburgerd. Even na 18.00 uur bereikten de laatste 
van de 35 ingeschreven leden / partners het lokaal. 
Duidelijk was het een aangenaam weerzien en vielen 
er al heel wat anekdotes en belevenissen te vertellen 
na de eerste wedstrijden. In zoverre dat Patrick zijn 
welluidende stem diende te verheffen om allen op te 
roepen om aan de BBQ aan te schuiven. Het dient 
gezegd, de oproep werd enthousiast opgevolgd. 
 
Eens te meer kon genoten worden van de uitstekend verzorgde groenteschotels en het heerlijk 
gebakken en gekruide vleesaanbod. Diegene die met honger bleef zitten, had dit enkel aan 
zichzelf te wijten; het aanbod was meer dan voldoende! 
 
Later werd bij een goed glas en / of koffie verder gezellig nagepraat. Tussendoor deed onze 
voorzitter een warme oproep om met zijn allen talrijk aanwezig te zijn op de eerstvolgende 
ledenvergadering van 27 september ek. waar het normale stramien terug wordt opgenomen. 
Tegelijk wenste hij vooral een hartelijk welkom aan de afvaardiging van VK Geel (Fons en Kris) 
waarmee samen met Westerlo in de nabije toekomst verder zal met samengewerkt worden.   
 
Onze verantwoordelijke Gust was blij met de primeur om de nieuwe reglementenboekjes aan de 
aanwezigen te kunnen meegeven. Herman tenslotte maakte al reclame voor de nieuwe “Sopper-
actie” en meldde daarbij dat de eerste doosjes al waren verkocht. 
 
L.H. 
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Ledenvergadering 27september     
 
Slechts 20 aanwezigen – waaronder 3 sympathiserende dames en Fons Taels als afgevaardigde 
van de Geelse Kring (waarvoor dank) – vonden de weg naar het Buurthuis voor de eerste officiële 
ledenvergadering van het seizoen. Ei zo na waren de 11 officieel verontschuldigden met evenveel. 
Het blijft blijkbaar moeilijk om op vrijdagavond onze leden uit hun luie zetel te krijgen… 
 
Na zijn welkom begon onze voorzitter met het overlopen van de 
in- en uitgaande post. Ook hier bleek het nog 
vakantiestemming. Onze secretaris ontving enkel nieuwe 
beelden en vragen om op de ledenvergadering – later op deze 
vergadering – te bespreken. Hij verzond de bekende mails aan 
alle leden omtrent de voetbaldagen, de BBQ, trainingen en de 
ledenvergadering. Een speciale brief werd gestuurd aan de 
stad Herentals om (terug) opgenomen te worden als erkende 
vereniging.  
 
De reden hiertoe werd uitvoerig besproken: 
° een erkende vereniging kan – mits enkele voorwaarden – subsidies verkrijgen 
° kan beroep doen op (materiële)  ondersteuning bij activiteiten 
° alvast een subsidie bij het organiseren van EHBO-cursus 
° mogelijke hulp bij het zoeken naar een nieuw lokaal, wanneer het Buurthuis einde dit jaar wordt 
afgebroken. De Vriendenkring zal in Vorselaar zeer vermoedelijk niet meer voldoen om als 
Vorselaarse vereniging erkend te worden. 
Maandag 30 september wordt onze aanvraag in het schepencollege behandeld. 
 
Over het kasverslag kon Herman kort zijn. Naast de eerste inkomsten van het lidgeld en de 
bijdragen voor de BBQ moest hij vaststellen dat de voetbaldagen verlieslatend waren. (later daar 
meer over) 
 
Invaller secretaris Steff (Gillian voor het werk in het buitenland) gaf meer uitleg bij het overzicht 
van de activiteitenkalender. 
° de  data van de ledenvergadering en de Bingo-avond werden onder mekaar gewisseld 
° na een constructief overleg en goede afspraken wordt met Dirk Van Besauw de 2de Bingo 
georganiseerd. Hij stelt flyers ter beschikking, waarvoor Steff vrijwilligers oproept om deze mee 
gaan te “bussen” in Grobbendonk. Helpers maar nog meer spelers mogen zich die avond melden! 
° de lijst met balverlotingen werd tijdens deze vergadering nog aangevuld (zie elders verder). Een 
balverloting brengt 30 ipv 25€ vorig jaar op je spaarrekening voor het banket! Kandidaten melden 
zich rechtstreeks aan Steff of aan Patrick Weyers! 
° bij het gastronomisch weekend duidde Lus alvast dat de 21ste editie zal doorgaan in Roeselare 
met vermoedelijke datum 21 – 23 of 28 – 30 maart 2025. Hij verwacht de laatste offerte eerstdaags 
en zal dan naast de keuze ook de deelnameprijs via mail meedelen. 
° het risico om terug een succesvolle fluitjesquiz op de planning te zetten is te groot. De 
voorbereiding ervan (de vragen, logistiek, prijzen, sponsors,…) vraagt veel werk om dan net als 
vorig jaar in laatste instantie bij gebrek aan deelnemers alles te moeten annuleren. Om echter de 
grote uitgaven van vorige twee jaar toch ietwat te kunnen compenseren, wordt naar voorbeeld 
van onze Geelse Vrienden een Breugelavond georganiseerd. Deze zal niet alleen voor onze leden 
zijn, maar ook de andere Vriendenkringen en de clubs uit onze regio zullen worden uitgenodigd. 
Steff en Dimi benadrukken dat we absoluut geen concurrentie met de Geelse Vriendenkring 
willen / zullen aangaan.    
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° Tot slot duidde Steff nog op de 2 komende verplichte cursussen voor het voormiddagkader. De 
2de in november gaat door in de Vriendenkring Westerlo. De 3de heeft begin volgend jaar plaats in 
ons lokaal  Buurthuis… als het nog beschikbaar is. 
 
Tijd om Steff wat rust te gunnen en het woord terug aan Dimi te geven.  
° Eerst kwam hij terug op de voorbije voetbaldagen. Het lange weekend speelde uiteraard ook 
parten, doch blijkbaar is de interesse van de initieel bedoelde “veteranen teams” volledig weg. 
Bij gebrek aan spelers??? Ook de reserven B ploegen nemen minder deel, zodat we voorbije jaren 
blij waren dat ook enkele juniorenteams inschreven. Hoog tijd dus om over een noodzakelijke 
wijziging na te denken. Met medewerking van de SKS-voorzitter wordt nagegaan in hoeverre ook 
daar een mogelijke samenwerking tot stand kan komen. 
° De zaalvoetbal trainingen en de nieuwe veldtrainingen zijn terug opgestart. Was de eerste 
zaalvoetbal bijeenkomst nog vrij goed, dan was de opkomst met 3 deelnemers zeer matig. Het 
werd nochtans een pittige training. Intussen werden ook de Vriendenkringen van Geel en 
Westerlo nog eens aan deze trainingen herinnert. Hopelijk met meer succes. 
° De Referee Academy is intussen ook opgestart. Drie tot 4 jonge scheidsrechters leiden elke 
zaterdag een jeugdwedstrijd op SKS. Steff deed een oproep om nog enkele bijkomende leden om 
hen bij deze wedstrijden te begeleiden. Hoe meer kandidaten hiervoor hoe minder vaak dat je 
eens dient aanwezig te zijn. Op 28 oktober worden alle Referee Academy – scheidsrechters 
uitgenodigd op het Base Kamp van de KBVB ter kennismaking. 
° Eerstdaags is er een nieuwe Referee in One Day. Volgens de gegevens van VV zouden 7 
kandidaten uit onze regio hebben ingeschreven. Afwachten hoeveel er effectief zullen aanwezig 
zijn. Dimi is alvast zeker van 3 nieuwelingen die via hem hebben ingeschreven.  
° Met een warme oproep voor de verkoop van de soppers – volledig ter vervanging van de tombola 
– sloot hij zijn deel af. (zie elders meer info) 
 
Alvorens aan de pauze, met traditionele hapje en drankje door de Vriendenkring aangeboden, te 
beginnen, kwam Lucas met de eerste ronde van de nieuwe reglementenqiuz. Vermits op het einde 
van het seizoen weer een mooie prijs (wie weet prijzen) ligt te wachten, vroeg hij dat er individueel 
zou gewerkt worden. Lucas duidde onze regioverantwoordelijke Marc aan om een oogje in het zeil 
te houden… Hij merkte terloops op dat de winnaars van vorig jaar niet aanwezig waren en dus 
reeds een voorsprong van 5 punten kon worden gerealiseerd.  
 
Na de pauze bleken de vragen toch niet zo moeilijk en konden de meeste deelnemers starten met 
4 of de volle pot van 5 punten. Ditmaal slechts weinig stof tot discussie. 
 
Marc kreeg tenslotte ruim de tijd voor zijn bijdrage. Nieuwkomers Vincent Van der Heyden en Lars 
Daems worden opgenomen in het J-Corp . Verder beloofd VV de fouten in de aanduidingen 
kortelings zullen opgelost  zijn. Dan werden de nieuwe beelden getoond en na de nodige 
commentaar van de leden reikte Marc de juiste oplossingen aan. Ook de bijgeleverde 
reglementsvragen bezorgden de onze leden weinig problemen. 
 
Omstreeks 21.30 uur werd de vergadering afgerond en was er best nog wat tijd voor een gezellige 
babbel aan de toog. 
 
L.H.  
                                                                                    
  



9 
 

Zaalvoetbal  
 
Sinds 3 september zijn de maandelijkse zaalvoetbaltrainingen in het 
Bloso-centrum  te Herentals terug van start gegaan De eerste 
zaalvoetbaltraining startte met 8 aanwezigen met een vrij goede 
opkomst gezien. Het kan en mag altijd beter. Al wie zin heeft of kan 
komen , is zeer welkom om op een vriendschappelijke en aangename 
manier een wedstrijd mee te komen voetballen. Ambiance en sfeer 
maar ook inzet verzekerd!  
 
Na de wedstrijd is er douche gelegenheid. Breng naast je handdoek, shampoo ook een witte en / 
of donkere T-shirt, zaalvoetbalschoenen ook je goed humeur mee. 
Afspraak op volgende data met start steeds om 20.30uur. Graag  een kwartiertje vroeger 
aanwezig. 
 
01/10/24  -   05/11/24. -  03/12/24  -  07/01/25  -  04/02/25  -  04/03/25  -  01/04/25  -  06/05/2 

JvW. 
 

Veldtraining – voorbereiding testen 
2024/2025 
 
Met een gemiddelde van 12 deelnemers op de acht 
trainingen mogen we van een geslaagde start spreken. Een 
degelijke voorbereiding leidde tot en vlotte opeenvolging 
van oefeningen die zorgde voor een goede conditie-
opbouw.  Het resultaat op de fysieke testen in Tongerlo was dan ook een flinke opsteker voor de 
deelnemers en een dikke pluim voor de initiatiefnemers. 
 
Om in het verloop van het seizoen deze conditie vast te houden en wie weet nog te verbeteren 
worden de veldtrainingen verder gezet op het kunstgrasveld van SKS Herentals. Om de 2 weken 
organiseren we daartoe met de vriendenkring een training op woensdagavond. Deze 
training zal steeds starten om 21 uur Herentals. De eerstvolgende trainingsdata kunnen 
jullie hieronder terugvinden. Uiteraard zijn ALLE leden / scheidsrechters van harte welkom om 
in ontspannen sfeer, ieder op zijn eigen tempo deze trainingen bij te wonen. Deze trainingen 
staan ook open voor leden van de andere vriendenkringen alsook voor de “referee 
academy” van KSKS Herentals. Iedereen welkom op deze sportieve avonden. 
Niettegenstaande de voldoende oproepen en goede voorbereiding daagden slechts 3 leden op 
voor de eerste sessie op 25 september jl. Het werd desalniettemin een stevige en deugddoende 
training. 
 
Volgende afspraak op donderdagen 10 en 24 oktober ek. / 07 en 21 november 
 
D.H. – G.H. -  S.W. 
 

                                                                                 
  

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjhup3L98LKAhUKuhQKHVdkDwMQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fusers.skynet.be%2Fdynamodamme%2F&psig=AFQjCNH2PtarsQg41wR4ZXZlz0IbKdOU5w&ust=1453741561676693
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Balverlotingen 2024- 2025    
 
Hieronder vind je een eerste update voor onze 
balverlotingen voor het nieuwe seizoen. Mocht je interesse 
hebben om één van deze voor jou rekening te nemen, 
contacteer dan tijdig Patrick Weyers of mijzelf. Vanaf dit 
seizoen brengt je medewerking 30€ op je spaarrekening 
voor het banket. De balverlotingen tot einde februari tellen 
voor het banket van 2025. Balverlotingen van latere data gaan op de rekening voor 2026. 
 
Al zeker meldenswaard : de eerste aanzet is alvast veel belovend. Roger en Kristof brachten al 
een mooie som mee na de 1ste competitie wedstrijd / balverloting in Olen. 
Intussen is er een herinnering gestuurd  naar volgende clubs, in de hoop dat zij spoedig ook ons 
dit jaar weer de gelegenheid een balverloting te organiseren.  
 
Mocht je bij deze clubs zelf goede relaties hebben, aarzel niet om eens een goed woordje te doen 
voor onze Vriendenkring. 
Bevel, Grobbendonk, Pulderbos, Vlimmeren, Linda Olen, Zoersel,  Kasterlee, De Kempen, 
en Vorselaar. 
(Van Herenthout kregen we intussen de vrije keuze) 
 
SW. 
steffwouters@hotmail.com  -  0476/02 35 40 
weyerspatrick@hotmail.com  - 0495/87 54 55 
 
 

   Datum Uur Thuisploeg Bezoekers Leden 
01.09.2024 15.00 Olen United VC Herentals R. Hannes – K. 

Janssens 
12.10.2024 19.30 Ksav Dimpna Mol Rauw J.V.Waeyenbergh –  

 
26.10.2024 19.30 Punt-Larum KBSK Retie L. V.Springel – 

J.V.Waeyenbergh 
27.10.2024 15.00 KFC Pulle Wezel  
10.11.2024 14.30 SC Wiekevorst KFC Herenthout  
10.11.2024 14.30 Noordstar Grobbendonk P. Weyers – R. Marinus 
14.12.2024 19.30 Welchelderzande KSK Kasterlee R. Hannes – R.V. Rooy 
15.12.2024 14.30 VC Herentals Olen United  
26.01.2025 14.30 KFC Beekhoek Noordstar L. V.Springel – P. 

Weyers 
09.02.2025 14.30 Exc  Bouwel KFC Herenthout L.Heyselberghs – D. 

Loockx 
16.03.2025 15.00 KVC Lille United Ezaart Sport  
     

 
 
                                                                          
  

mailto:steffwouters@hotmail.com
mailto:weyerspatrick@hotmail.com
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Herfstfeestje – 11.10.24  
 
Op vrijdag 11 oktober staat het jaarlijks herfstfeestje weer op de 
kalender. Vanaf 18u00 zijn jullie welkom in ons lokaal Buurthuis in 
Vorselaar om te kunnen genieten van de heerlijke mosselen, vidé, 
visschotel of frikadellen met kriekjes. Het keukenteam staat zoals al vele 
jaren weer garant voor een lekkere maaltijd en vlotte bediening. Voor de 
gezelligheid en ambiance moeten onze leden met familie, vrienden, 
kennissen, … uiteraard zelf zorgen. 
 
Het zal jullie zeker niet ontgaan zijn dat de prijzen voorbije maanden onze winkelkar serieus 
hebben aangetast. Het blijft onze bedoeling om ons aanbod zeer democratisch te houden. Niet 
winst maken is de bedoeling, evenwel een gezellige avond aanbieden aan onze leden en hun gezin 
/ vrienden. Mits gerichtere aankopen en kleine aanpassingen denken we dat de prijs van vorig jaar 
kan gehandhaafd worden. Een reden te  meer dus om weer met velen aan te schuiven aan onze 
tafels. 
 

Menu Prijs volwassenen Prijs kinderen tot 12j 
Mosselen 15€ 10€ 
Visschotel 11€ 7€ 
Vidé 8€ 5€ 
Balletjes met krieken 8€ 5€ 

 
Inschrijvingen worden uiterlijk verwacht op maandag 7 oktober bij Gillian Heyns.  
Om het de organisatie makkelijker te maken, meld je tevens het voorkeur-uur. Vanaf 18uur is de 
keuken geopend. 
 
Inschrijven bij Gillian Heyns: 0497/ 37 42 90  -  gillian_heyns@hotmail.com  
 
 

Sinterklaas rondgang  
 
Op zaterdag  30/11/2024 komt Sinterklaas op bezoek bij 
de kring van Herentals en brengt hij natuurlijk ook 2 van 
zijn helpers mee , zwarte pieten . 
Bij deze uitnodigen  we de leden met kinderen en /of 
kleinkinderen uit zich in te schrijven voor een bezoek van 
de Sint bij jullie thuis . 
 
Bezorg je inschrijving aan  Gillian Heyns via mail tegen ten laatste 24/11/2023 , zodat wij tijdig de 
planning kunnen opmaken en jullie het tijdstip kunnen melden van het bezoek van de Sint. 
 
Inschrijven bij Gillian Heyns: 0497/ 37 42 90    gillian_heyns@hotmail.com 
 
Naam Lid : ___________________________________________ 
Aantal kinderen aanwezig op 30/11/2023 : __________________ 
Adres van afspraak : ___________________________________ 
Gewenste uur van bezoek : ___u___                of  tussen    ___u___   en    ___u___ 
Jvw.   

mailto:gillian_heyns@hotmail.com
mailto:gillian_heyns@hotmail.com
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Bingo avond – 15.11.24  
 
Na de onvoorziene afgelasting van de 2de editie 
vorig jaar, willen we alvast deze financieel 
gunstige activiteit voor onze kas terug op het 
programma plaatsen. 
 
Deze tweede BINGO gaat door op vrijdag 
15/11/2024 in  het Parochiecentrum te 2280 Grobbendonk , Boudewijnstraat 10a. Hou deze 
datum alvast vrij… om mee te spelen of een handje toe te steken bij de organisatie. (goed voor je 
banket). Verder info volgt later via mail en onze website. 
 
J.V.W.  
 
 

Jaarlijkse SOPPER – actie   
   
De 2de financiële actie wordt uiteraard ook hernomen. 
Jaar na jaar zien we een stijgend succes voor deze 
vooral meer en meer  bekende en vooral lekkere 
SOPPERS. 
 
Zoals geweten vervangt deze actie  de jaarlijkse 
tombola die reeds geruime tijd de resultaten van de 
lang ververvlogen tijd niet meer haalde.  
 
Niettegenstaande de zeer goede opbrengst van de 
voorbije 2 jaren, kan het nog (veel) beter. Afsluitend na de actie van vorig werd vastgesteld dat het 
zeer goede resultaat bekomen werd door de inzet van 20 leden… Dit is 1 op 4 van onze betalende 
leden. Nochtans komt de opbrengst ten goede van AL onze leden. Het zou dus meer dan goed zijn 
dat, zoals voorheen met de tombola, alle leden hun steentje zouden bijdragen. Het wordt geen 
verplichting, doch in verhouding met de vroegere afspraken en overeenkomstig de prijs, zou elk 
betalende lid minimum 2 à 3 potjes moeten afnemen. 14 of 21€ kan toch geen onoverkomelijk 
bedrag zijn, temeer daar hiervoor nog een klein saldo op je spaarrekening wordt geplaatst. Mogen 
we er op rekenen dat deze oproep tot solidariteit een goed gevolg kent? 
 
Begin november zullen de handige potjes kunnen besteld worden. De levering ervan is voorzien in 
december. Tegelijk dus een mooi geschenkje voor familie – vrienden en kennissen. Een potje kost 
dan iets meer dan een lootje, maar je krijgt er wel onmiddellijk iets lekkers voor in de plaats.  De 
online link wordt tegen eind oktober opgezet en worden eveneens intekenformulieren bezorgd. 
Onze secretaris Gillian gaat jullie zeker hierover nog een mailtje sturen. 
 
Alvast dank. 
 
D.H. 
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Aanpassing ledenlijst  
 
Voor een nieuwe ledenlijst is het nog even wachten tot alle lidgelden zijn betaald. Intussen 
kunnen hierna volgende aanpassingen op je “oude” lijst al worden aangepast. 
 
Nieuw adres Gillian –  Kruisboogstraat 114, 2200 Herentals 
Adreswijziging Cois De Meyer – Woonzorgcentrum Lindelo, Kerkplein 20   , Lille 
Adreswijziging Leon Daneels – Woonzorgcentrum St. Anna – Vorselaarsebaan 1  ,  Herentals 
 
Na ontslag als bestuurslid wordt Bart Broeckx erelid, en 
Stijn Claessen wordt naar steunend lid verplaatst. 
 
G.H. 
 
 

Familiaal       
° Reeds geruime tijd Is Leon Daneels verhuisd naar het 
Rusthuis St. Anna. Dat hij vorig jaar nog zei dat die 
bestemming zijn allerlaatste gedacht zou zijn, is toch vrij 
snel achterhaald. De aanhoudende fysieke problemen 
maakten het Leon onmogelijk nog langer in zijn “thuis” te 
blijven. Onnodig te zeggen dat je voor een bezoekje altijd 
zeer welkom bent. 
Gelukkig heeft hij een scootmobiel ter beschikking wat zijn mobiliteit ten goede komt, ware het 
niet dat hij zijn karretje al “perte totale” heeft gereden. 
 
° In juli verhuisde Cois De Meyer van het Hof ter Lande in Vorselaar naar het RVT Lindelo  In Lille. 
Cois blijft enkel telefonisch bereikbaar na een afspraakje met dochter Vicky 0476/ 00 00 00 of  
vickydemeyer031978@gmail.com. Uiteraard is een bezoekje altijd mogelijk. 
 ° Op een  afsluitend bestuursfeestje werden Bart Broeckx en Stijn Claessen als 
afscheidnemend bestuurslid met een aandenken gevierd en bedankt voor de vele jaren inzet 
voor onze Vriendenkring. 
° Voorbije vakantieperiode greep Jacques aan om zijn gehavende knie onder handen te laten 
nemen. De operatie geeft momenteel nog niet te gewenste / verhoopte resultaat. Hopelijk volgt 
snel toch nog een beter resultaat. 
° De vakantie was ook de uitgelezen periode voor Gillian. Na vele en drukke voorbereidingswerken 
heeft hij zijn intrek genomen in zijn nieuwe woonst op Diependaal. Veel succes en plezier in je 
nieuwe omgeving. 
° De vakantie is ook de ideale tijd om wat huishoudelijke en / of tuinwerkjes uit te voeren. Chris 
dacht de beschadigde enkel van Herman wat te sparen met de haag wat te scheren. Evenwel is 
een (keuken)stoel niet het ideale hulpmiddel. Met enkele weken een stevig verband en veel 
geduld is het ergste leed alweer geleden. 
° Ludo Van Springel meldde zich terug present nadat onderzoeken en behandeling een gunstig 
effect hebben gebracht. 

mailto:vickydemeyer031978@gmail.com
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Extra nieuwtjes 

° Dinsdag 26 november ek  zal de tweede verplichte gewestelijke cursus plaatsvinden 
voor alle scheidsrechters in het voormiddagkader. De cursus begint om 19:30 uur en zal 
doorgaan in Westerlo. De exacte locatie zullen we zo snel mogelijk delen. 
Zorg ervoor dat je deze datum alvast in je agenda noteert! 
 
° Gillian heeft met Mila een mooie puppy in huis gehaald. Het beestje nam zijn naam van 
“schoothondje” een beetje te letterlijk en bakende zijn terrein vakkundig af met een stevige drol 
op de schoot van Dimi. Eeuwige vriendschap??? 
 
 
 

 

 

     

CHINA  TOWN 
  Antwerpseweg  108  -  2440  Geel 

                          Tel. 014 58 85 88   --   Fax   014 58 85 87 

           Gsm  0476 88 81 68 
        Maandag gesloten / behalve op feestdagen. 

                      Open van 12.00 – 13.30   en   17.00 – 21.30 
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Familie-uitstap 29.06.25 
 
Het is een opendeur intrappen als we zeggen dat de jaarlijkse 
familie-uitstap serieus aan interesse heeft ingeboet. Nochtans 
was / is het de ideale gelegenheid om het seizoen in schoonheid te 
beëindigen en de grote vakantie te verwelkomen. En dan vooral 
tegen steeds een zeer democratische prijs.  
 
We beseffen ook wel dat het moeilijk is om een juiste keuze te maken die onze verschillende 
generaties van leden kan verleiden om in te gaan op onze voorstellen. We hebben de voorbije 
jaren steeds getracht een combinatie uit te werken waarin iedereen zijn gading kon vinden. 
 
Het bestuur / feestcomité heeft daarom hieronder enkele keuzemogelijkheden op papier gezet. 
Zonder enige verdere verplichting  vragen we jullie je voorkeur te bepalen en ons deze ten laatste 
op 31 oktober ek. toe te sturen of te bezorgen aan onderstaande. 
 
Alvast dank voor je medewerking. 
 
JVW. 
 

Keuzemogelijkheden Antwoord 
Brussel  
Plankendaal  
Sint-Truiden  
Bottrop (D) (Pretpark)  
Eigen voorstel lid  

  
Te sturen naar Jacques Van Waeyenbergh jvw22@telenet.be    - 0473/50 23 31 
                                                

  

Nieuwjaarsreceptie 04/01/2024 
 
Op zaterdag  04/01/2024 vind onze nieuwjaarsreceptie plaats. Schrijf 
deze datum reeds op in jullie agenda .  
Deze vind in het partycentrum De Nieuwe Jeugdhaard , Balsakker 44 te  
2275 Lille.  
 
Verder info volgt later. 
 
JVW. 
       
  

mailto:jvw22@telenet.be


16 
 

10e Ontbijtdag - 16/06/2024 
De Notelaar / Kasterlee 
Over de ontbijtdag – als voorlaatste afsluiter van het seizoen 
2023-2024 – kunnen we kort zijn. 
 
De reeds langer gekende kwaliteit van De Notelaar via de 
jarenlange ervaring van onze banketten, werd gewoon 
doorgetrokken naar het uitgebreide en uitstekend verzorgde 
ontbijt / brunch. Van het hele uitgestalde assortiment eten / proeven was voor de meesten niet 
weggelegd. Het was dus veelal kiezen naar eigen smaak en de goesting van de dag. Dat was vast 
en zeker het meest positieve van de hele voormiddag. We voegen daar uiteraard ook nog het extra 
rondje van jarige Rudy Marinus aan toe, om deze gezellige voormiddag af te sluiten. 
 
Mogen we in de rand vermelden dat van de 29 aanwezigen slechts 12 effectieve leden hadden 
ingeschreven. Uitermate leuk dus dat zij nog voor 17 familieleen / vrienden zorgden voor een 
mooie afvaardiging van onze Vriendenkring… Het aantal leden zou toch wel wat mee mogen zijn. 
Misschien bij een volgende gelegenheid. 
 
Spijtig genoeg kon onze fotograaf van dienst zijn genomen kiekjes ons niet bezorgen…efkes 
verkeerde knop gehanteerd – delete in vakjargon. Met zijn welgemeende verontschuldiging. 
 
JVW. 
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21ste Gastronomisch Weekend 
Graag had ik al meer info over onze 21ste editie willen 
meegeven doch persoonlijke omstandigheden hebben 
tijdelijk wat roet in het eten gegooid. Het wil echter niet 
zeggen dat er nog niets is gebeurd. 

Wat wel al vast staat is dat onze nieuwe bestemming 
een bezoek en verblijf aan de stad Roeselare zal zijn. Er 
zijn intussen reeds twee reacties van hotels op onze 
offerte. Info en mogelijkheden van en in de stad en de omgeving werden mij eerstdaags beloofd. 

Aan de hand van dit alles én rekening houdend met de wensen van de meerderheid van onze vaste 
deelnemers zal getracht worden om het weekend mogelijk terug in maart te organiseren. Op korte 
termijn hoop ik jullie allen aldus een definitieve datum en een goede prijs / kwaliteit te kunnen 
voorleggen. 

L.H. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                      
  

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjipbb8-7LKAhVEuhoKHUrNDeUQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.toerisme-brakel.be%2Factiviteiten%2Fgastronomie-streekproducten%2F&psig=AFQjCNEtCWVA4er74SPIFoWYHe013zUc4g&ust=1453192864160233
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15de Fluitjesquiz / 1ste Breugeltafel - 25.04.25 
 
Na veel en wijs beraad en navraag bij de leden lijkt de heropstart van 
de Fluitjesquiz eerder een risicovolle activiteit te worden. Blijkbaar is 
de grote rage van de familiequiz wat uitgedoofd… Of het alleen aan 
“corona” ligt, is maar de vraag. 
 
Toch blijft het de bekommernis van het bestuur om de hechte 
vriendschap in onze Vriendenkring terug op de rails te krijgen. 
Uiteraard zijn jullie leden met partners en zelfs nabije familie daarvoor 
aangesproken. Het bestuur kan enkel de gelegenheden, 
mogelijkheden en haar enthousiasme aanbieden. Het zoek hierin de gulden middenweg tussen 
aanbod, plezier en de kostprijs. Mogen we dit nieuwe seizoen dan ook op jullie allen, actieve - / 
steunende - / en ereleden, rekenen op jullie medewerking om de stijgende lijn die vorig seizoen 
reeds werd ingezet, verder door te trekken. 
 
Om dit alles kondigen wij dus nu reeds de nieuwe vervangende activiteit voor de fluitjesquiz aan. 
Noteer de datum reeds in jullie agenda en spoor je naasten aan om aan deze activiteit deel te 
nemen! 

 

Breugeltafel 25/04/2025 
 
Het Breugeltafel buffet op vrijdagavond 25/04/25 staat tevens open voor de andere 
Vriendenkringen  en de voetbalclubs die behoren tot onze regio. 
De plaats, prijs en het aanvangsuur zullen later worden meegedeeld. Al zeker is dat we rekenen 
op de hulp van enkele leden - toogpersoneel, garçons en afwassers – om deze avond tot een 
succes te maken. Zoals voorheen wordt je medewerking beloond op je spaarrekening voor het 
banket van maart 2026.  
 
Op de menukaart van die avond staan alvast : 

 
Zwarte en witte pensen Wit en grijs brood Wortel- en spinaziepuree 
Kip met appelmoes Assortiment broodjes Diverse taarten 
Ribbekes Mosterd Chocomouse 
Frikadellen met krieken Pickels Tiramisu 

 
Het quizteam / feestcomité 
 
G.H / Jvw. / Bestuur 
  

http://www.google.be/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&frm=1&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjFz7KDksLKAhWEzxQKHS92AgEQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.amigos.be%2Findex.php%2F341-club%2Fclub-info%2F815-tweede-amigos-quiz-editie-2015&psig=AFQjCNE-Xd3e8BUYuvJIHUlPiOlqnhFWTw&ust=1453714287374245
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Familie-uitstap 23.06.24     
 
Een bezoekje aan onze eigen stad werd dit jaar, om de intussen 
gekende reden, gekozen om het seizoen 2023-2024 definitief naar 
de archieven te verwijzen. 
 
En of de “eieren aan de Clarissen” hun werk hebben gedaan! Onder 
een stralende zon en met de echte eerste zomerdag stonden 20 
deelnemers stipt op tijd op de parking in de Nonnenstraat om gezamenlijk naar de 
“Saffraanhoeve” in Morkhoven te rijden. Hilde en Marc ontpopten zich als begeesterende 
“hobbyisten”, die zich evenwel wat mispakten aan de zeer arbeidsintensieve kweek van saffraan. 
Gastrouw Hilde schetste het ontstaan en de uitgroei en is duidelijk begaan met het duurzame 
werk na de oogst. In haar vrije tijd, vooral in het winterseizoen, zocht zij naar mogelijke 
toepassingen, voor het gebruik van saffraan in de keuken. Het resulteerde in een kookboek met 
dagdagelijkse gerechten die met saffraan konden worden verfijnd. Enkel topchefs, waaraan zij 
hun product leveren, gaven nog een meerwaarde aan haar boek. Het resultaat van al haar passie 
proefden we na de rondleiding. 
 
Marc nam ons enkele meters verder mee naar zijn “saffraantuin” waar, behoudens veel onkruid 
en een aanplanting van een soort “lookstruiken”, niet veel te bekijken leek. Het uitzonderlijk natte 
voorjaar / winter heeft ook hier zijn sporen nagelaten. Maar ook bij Marc ontbrak de passie niet in 
zijn uitvoerige beschrijving van “aanplanting tot oogst”. Dat zelfstudie, uitwisseling met collega’s, 
maar vooral ervaring met “ecologisch” tuinieren hier de hoogste prioriteit is, werd meteen 
duidelijk. De rol van (het leven van) insecten, mollen en muizen, maar evenzeer het natuurlijk 
evenwicht met de (roof)vogelpopulatie gaf ons een duidelijk beeld over de werking van natuur en 
mens. Met de proevertjes en nog een interessante nababbel werd om 12 uur afscheid genomen. 
 
Een korte wandeling bracht ons gezelschap in het  restaurant van “De Karmel”, Het eenvoudig 
maar smaakvol 3gangenmenu werd bij gezellig gekeuvel opgediend. Intussen had de stadsgids 
zich reeds gemeld. 
 
Even na 14uur startte de rondwandeling bij deze locatie, het omgebouwde eens zo statige 
klooster op de Markt van Herentals. Via het “Loopke” hielden we halt aan de “gedempte vaart”. 
De oude foto’s toonde het verschil met de huidige Augustijnenlaan. Oversteken en even halt 
houden bij wat rest van het eens het Augustijnenklooster was. Het resterende geklasseerde 
gebouw deed de voorbije jaren dienst als stadsarchief en zelfs eerder als brandweerkazerne. Met 
een beknopte geschiedenis van het Begijnhof en haar begijntjes, konden we even rusten in de 
Begijnhofkerk, een voorbeeld van een prachtige restauratie. Een wandeling langs de vesten, een 
gedeelte van de vroegere Herentalse omwalling, leidde naar “het Besloten Hofke” van de zusters 
Franciscanessen. Met gedenksteen en het beeldhouwwerk  van André Lievens werd stilgestaan 
bij het onwezenlijke leed en leven tijdens de oorlog. De jaarlijkse herdenking op 17 september is 
vast een aanrader. 
 
Een korte oversteek bracht ons, met een korte stop aan het standbeeld van “de Keizer Van 
Herentals” Rik Van Looy, terug aan onze startplaats, waar ook van onze welbespraakte gids 
afscheid namen. Een frisse dorstlesser op het terras van “het Schalieke”  was meer dan 
welgekomen. Meteen het einde van een leerrijk maar vooral een gezellig samenzijn. 
 
L.H. 
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Door het oog van Joop. 
 
Dierbaren, 
 
De laatste nazomerse dagen zitten er waarschijnlijk op. De 
herfst is officieel begonnen. Dat wil zeggen dat de 
sportzomer ook weer voorbij is gevlogen. Een sportzomer 
die begon met het EK voetbal en eindigde met de Vuelta. 
Daartussen de Tour de France, de Olympische Spelen en 
de Paralympische Spelen. Links en rechts waren er 
momenten van jubelende landgenoten, meermaals zagen 
we ook tranen van pijn of ontgoocheling. Maar al te vaak 
was de boodschap dat we blij waren erbij te zijn. 
 
Akkoord, de Olympische gedachte was en is bij velen nog 
dat erbij zijn al een overwinning op zich is. Wie ben ik, die zelf nooit deelnam aan enig EK, WK, laat 
staan aan Olympische Spelen om dat tegen te spreken ? En toch, toch durf ik sommigen een 
gebrek aan ambitie verwijten. Is een vierde plaats knap?  Jazeker !!! Maar is een vierde plaats altijd 
het hoogst haalbare ? Verre van. Neem nu onze Belgian Cats. De weg die ze jaren aflegde was een 
plezier om volgen. Anderzijds mag de lat ook wel wat hoger gelegd worden. En vooral zijn ze op 
een fase gekomen dat ze mogen leren van fouten en die dan ook in de toekomst weten te 
vermijden. Moord en brand werd er geschreeuwd omdat een Amerikaanse speelster in de 
slotseconden nog een driepunter wist te scoren. Dat de verdediging al op zijn lauweren aan het 
rusten was werd niet besproken. Wie denkt dat ze in de volgende wedstrijden wel attenter zouden 
zijn op het einde van elk “quarter” had het mis. Zelfs onze absolute wereldvedette Emma 
Meesseman leed onnodig balverlies waardoor de broodnodige monsterscore tegen Japan nog in 
het gedrang kwam. Een ronde later was het weer prijs tegen Australië. Niet Meesseman maar een 
ploeggenote verloor de concentratie en alweer kregen we punten tegen op een moment dat het 
niet meer nodig was. De Cats gaven achteraf toe ontgoocheld te zijn. Maar bij te veel landgenoten 
was het vreugde om erbij te zijn, om de finale te halen, of net om een vierde plaats. Akkoord, 
allemaal mooie dingen maar met net wat meer ambitie hadden we meer medailles of titels 
behaald.” 
 
Of Alexander De Croo, Gwendolyn Rutten en andere politici’s die slaag kregen in de nationale 
verkiezingen op gemeentelijk vlak meer medailles (lees zetels en sjerpen) weten te behalen is nog 
maar de vraag. Net als we ons moeten afvragen wanneer de verschillende regeringen in ons land 
gevormd zullen zijn. Politiek is belangrijk. Kijk naar de drama’s die zich afspelen in Israël, 
Gazastrook, Oekraïne, Rusland, … . Dus ja, het is niet zo makkelijk als Jan met de Pet op café na 
achttien pinten steeds weet te zeggen. Maar een beetje inlevingsvermogen, samenwerking, … 
mogen we toch verwachten van onze leiders van het land. Gelukkig zijn ze nog niet zo oud als de 
twee Amerikaanse kandidaten. Of beter de bedoelde twee Amerikaanse kandidaten. Want een 
van hen heeft waarschijnlijk onder veel druk toch maar afstand gedaan van zijn kandidatuur. 
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Afstand doen van hun kandidatuur doen solliciterende trainers in het voetbal niet. Al zouden ze 
dat beter wel doen. Steeds denkend dat ze het met hetzelfde materiaal plots veel beter gaan doen 
dan hun voorgangers. Van een rasechte degradatiekandidaat een middenmoter gaan maken, of 
met een subtopper kampioen gaan spelen. Slechts weinigen slagen in dat opzicht. En velen 
blijven ontgoocheld achter of dienen dan ook op te stappen. Een nieuwe illusie armer. 
      
En armer worden, dat is ook het lot van veel mensen in onze maatschappij. Van Hool, Game 
Mania, het zijn maar enkele vestigingen waar een resem jobs sneuvelden. Door wanbeleid of een 
hunker naar meer winstbejag. Welke reden het ook is, er mag best eens stilgestaan worden of 
alles in onze maatschappij nog zoveel groter, sneller, … moet worden of gaan. Of gewoon winst 
maken niet voldoende is. Beseffend dat er anders schrijnende toestanden komen bij veel families 
waarvan sommigen zich steeds uit de naad hebben gewerkt voor hun bazen. Bazen die de firma 
verkopen of dicht laten gaan. Bazen die zo eigenlijk geen dankbaarheid tonen voor hun personeel. 
Het is natuurlijk niet altijd de schuld van de baas, en soms heeft hij echt geen ander uitzicht meer 
om de zaken te redden. Maar wees tevreden met wat je hebt. En niet enkel met wat je nog wil 
hebben. De atleten die blij zijn met een vierde plaats, finale of gewoon erbij te mogen zijn hebben 
het nog niet zo slecht bekeken denk ik nu. 
 
Is getekend, 
 
Uw dienaar Joop !!! 
 

Spelregelquiz 

1. De doelverdediger mag een doelschop nemen. Omdat hij dit snel wil doen, werpt hij de bal vanuit zijn 
handen op de grond, en als deze nog rolt, maar nog wel binnen het doelgebied is, trapt hij de bal het veld 
in. Is dit geoorloofd?  

A. Ja, dat is geoorloofd, want de bal was volgens de regel nog in het doelgebied toen deze getrapt 
werd.  

B. Neen, dat is niet geoorloofd, want bij het nemen van een doelschop moet de bal stilliggen.  
C. Neen, dat is niet geoorloofd, want de bal lag niet stil op de lange lijn van het doelgebied.  
D. Dit is wel geoorloofd, want de doelschop mag op elke willekeurige plaats vanuit het doelgebied 

genomen worden.  

2. Team A mag een hoekschop nemen. De nemer tikt de bal heel licht aan, waardoor deze bijna niet 
zichtbaar een beetje beweegt. Vervolgens komt een medespeler aan lopen en deze gaat met de bal aan 
de voet richting doel, schiet op doel en scoort. Hoe moet de scheidsrechter handelen?  

A. Hij kent het doelpunt toe, want ondanks dat de bal niet duidelijk beweegt, is hij wel in het spel 
gebracht.  

B. Hij kent het doelpunt toe, want de bal wordt geraakt en ondanks dat deze maar heel licht en bijna 
niet zichtbaar beweegt, is de bal wel degelijk in het spel gebracht.  

C. Hij kent het doelpunt niet toe, omdat de bal niet duidelijk in het spel is gebracht. Hij zal de 
hoekschop over laten nemen.  

D. Hij kent het doelpunt niet toe, omdat de bal niet duidelijk heeft bewogen toen deze in het spel 
werd gebracht. Hij zal een indirecte vrije schop toekennen op de plaats waar de medespeler de 
bal aannam en voor de 2e keer speelde.  
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3. Team B mag een hoekschop nemen. De nemer loopt naar de bal en trapt de bal die vervolgens duidelijk 
beweegt. De bal verlaat echter de kwartcirkel niet. Een medespeler komt vervolgens naar de bal, neemt 
hem aan en loopt er mee richting doel. Wat zal de beslissing van de scheidsrechter moeten zijn?  

A. Hij fluit af op het moment dat de medespeler de bal aanneemt, omdat de bal de kwartcirkel niet 
heeft verlaten en laat de hoekschop nogmaals nemen.  

B. Hij fluit af op het moment dat de medespeler de bal aanneemt, omdat de bal de kwartcirkel niet 
heeft verlaten en kent een indirecte vrije schop toe op de plaats waar de bal door hem gespeeld 
werd.  

C. Hij laat doorspelen, want de bal was duidelijk in het spel gebracht en de bal behoeft de 
kwartcirkel niet per se te verlaten.  

D. Hij fluit af, omdat de bal de kwartcirkel niet heeft verlaten en kent een indirecte vrije schop toe op 
de plaats waar de bal was toen hij affloot.  

4. Een speler die in de eerste helft is bestraft met een gele kaart wordt in de rust gewisseld. Deze 
gewisselde speler zit tijdens de tweede helft op de reservebank en levert vanaf daar luidkeels 
commentaar op de leiding zonder daarbij beledigend te zijn. De scheidsrechter onderbreekt hiervoor het 
spel. Wat moet de scheidsrechter beslissen?  

A. Hij stuurt de speler weg zonder een kaart te tonen en hervat met een indirecte vrije schop.  
B. Hij stuurt de speler weg zonder een kaart te tonen en hervat met een scheidsrechtersbal.  
C. Hij toont de speler een gele kaart, direct gevolgd door de rode kaart en hervat met een indirecte 

vrije schop.  
D. Hij toont de speler een gele kaart, direct gevolgd door de rode kaart en hervat met een 

scheidsrechtersbal.  

5. Een verdediger raakt geblesseerd en verlaat tijdens het spel, zonder toestemming van de 
scheidsrechter, het speelveld achter de doellijn. De bal wordt uitverdedigd en de assistent- 
scheidsrechter neemt positie in ter hoogte van de voorlaatste verdediger. De bal wordt 
onderschept en er wordt een nieuwe aanval opgezet. Vlak voordat een steekbal gegeven wordt 
op een aanvaller die alleen nog de doelverdediger voor zich heeft, betreedt de verdediger van 
achter de doellijn, zonder toestemming van de scheidsrechter, weer het speelveld. De aanvaller 
scoort. Wat moet de scheidsrechter beslissen?  

A. Aftrap na geldig doelpunt.  
B. Aftrap na geldig doelpunt + gele kaart voor de verdediger die zonder toestemming het 

speelveld betrad.  
C. Indirecte vrije schop voor de verdedigende partij.  
D. Indirecte vrije schop voor de verdedigende partij + gele kaart voor de verdediger die 

zonder toestemming het speelveld betrad.  

LDV. 
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